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Besvarelse af spørgsmål 48 ad L 199 stillet af udvalget den 30. maj 

2022 efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF). 

 

Spørgsmål: 

I marts sendte Dansk Industri, Dansk Erhverv og SMVdanmark et brev til 

ministeren om det uhensigtsmæssige i en statslig udbudsplatform. Vil mi-

nisteren kommentere dette brev? 

 

Svar: 

Arbejdet med den nye udbudsløsning er kun lige gået i gang. Den kom-

mende tid vil der være dialog med aktørerne på området om de bedste veje 

frem. 

 

Som også angivet i min besvarelse af spørgsmål 2, kan jeg oplyse, at der 

alene er tale om, at udbudsloven indfører en hjemmel til at fastsætte regler 

om gennemførelsen af elektroniske udbud, herunder anvendelse af en be-

stemt elektronisk løsning. Den konkrete model vil bero på en nærmere af-

dækning af behov hos både leverandører og ordregivere samt de tekniske 

muligheder. 

 

Hvis det viser sig hensigtsmæssigt at arbejde videre med udviklingen af en 

fælles IT-løsning, vil dette projekt blive forelagt Statens it-råd med henblik 

på drøftelse og godkendelse.  

 

Der henvises i øvrigt til svaret til spørgsmål 2.  
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